
Z á p i s n i c a  č.  1/2023 

zo  zasadnutia Komisie školstva, sociálnych vecí a zdravotníctva 

pri MZ MČ Bratislava –Vajnory konanej 

dňa 07.03.2023 
 

 

Prítomní: Ing. Soňa Molnárová, Ján Krištofič, RNDr. Tibor Kráľ, Mgr. Jana Besedová, Andrea 

Vajdová, JUDr. Marcela Virágová, Mária Horváthová, Iveta Izakovičová 

 

Ospravedlnení:  Martina Reháková, Jana Grebečiová 

 

Neprítomní:  

 

Tajomník: JUDr. Michaela Královičová 

 

     Komisiu zahájila predsedníčka Ing. Soňa Molnárová.  

Návrh programu: 

1. Návrh VZN hl. mesta BA o pohrebníctve ( príloha ) 
2. Žiadosti klubov o dotácie ( príloha ) 

3. Žiadosti o finančný príspevok neverejným poskytovateľom sociálnych služieb 

4. Informácia o pripravovanom zájazde pre seniorov 
5. Rôzne 
6. Záver  

 

K bodu 1 –   Návrh VZN hl. mesta BA o pohrebníctve 

P. Molnárová oboznámila prítomných členov komisie s návrhom uvedeného VZN, poukázala 

na skutočnosť že cintorín vo Vajnoroch je naďalej v správe Marianumu a prevádzkovateľom je 

Magistrát hl. mesta SR.  Zmena vo VZN sa týka výšky prenájmu urnového/ hrobového miesta 

a špecifikácie určitých konkrétnych bodov  

Hlasovanie:  Za: 8                                            Zdržal sa: 0                    Proti: 0 

 

Komisia školstva, sociálnych vecí a zdravotníctva odporúča miestnemu zastupiteľstvu 

prerokovať návrh VZN hl. mesta BA o pohrebníctve. 

 

K bodu 2 –  Žiadosti klubov o dotácie 

 

P. Molnárová informovala prítomných členov komisie o forme poskytovania dotácií. Podľa 

platného VZN sa dotácie poskytujú občianskym združeniam na území Vajnor – tento rok 

v celkovej výške 26.700€. V sociálnej oblasti máme dve združenia seniorov – Kresťanskí 



seniori a Jednota dôchodcov. Kresťanskí seniori požiadali o dotáciu vo výške 500€ a Jednota 

dôchodcov 1400€ ( zahŕňala aj raz ročne výlet seniorov ).  

P. Molnárová informovala o zmene v poskytovaní dotácie pre Jednotu dôchodcov a to tak, že 

z požadovanej dotácie im bude priznaná suma 600€ a výlet na ktorý žiadali dotáciu tiež, bude 

od tohto roku organizovať mestská časť pre všetky tri seniorské združenia a to 2x ročne. 

 

K bodu 3 – Žiadosti o finančný príspevok neverejným poskytovateľom sociálnych služieb 

 

P. Královičová oboznámila členov komisie o zákonnej povinnosti obce prispievať neverejnému 

poskytovateľovi sociálnej služby príspevok na prevádzku, ak je v takomto zariadení jej občan 

umiestnený na základe platnej zmluvy. Členovia komisie sa dohodli na výške mesačného 

príspevku, ktorý by bol vo výške do 100€/ mesačne, podľa sociálnej situácie prijímateľa 

sociálnej služby.  

Hlasovanie:  Za: 8                                            Zdržal sa: 0                    Proti: 0 

 

Komisia školstva, sociálnych vecí a zdravotníctva odporúča miestnemu zastupiteľstvu 

prerokovať návrh výšky finančného príspevku neverejným poskytovateľom sociálnych služieb. 

 

K bodu 4 – Informácia o pripravovanom zájazde pre seniorov 

P. Molnárová informovala členov komisie o pripravovanom zájazde seniorov ktorý sa bude 

konať v apríli. Kontaktná osoba je p. Emília Uhrinová, ktorá oslovila všetky tri spolky 

a aktuálne sa zisťuje o zájazd záujem. 

 

K bodu 5- Rôzne   

P. Molnárová informovala o stave v rámci riešenia prístavby ZŠ – do 4 týždňov by mala byť 

stavba odovzdaná, bude tam 6 nových tried. 

P. Molnárová informovala o priebehu vyhodnotenia dodávateľa na postavenie Seniordomu – 

výstavba je naplánovaná na tento rok. 

P. Besedová informovala že cez developerov dostane do daru 8 200€, ktoré budú poukázané 

pre potreby ZŠ. 

K bodu 6 – Záver 

Na záver sa predsedníčka poďakovala členom komisie za aktívnu účasť a ukončila rokovanie.  

 

Za správnosť zodpovedá:  JUDr. Michaela Královičová 

V Bratislave dňa 08.03.2023 


